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Abstract (en)
The cabin (1) is moved vertically in an elevator shaft (9) with vertical guide rails (4) and has spring-mounted rollers (3.1.1 - 3.4.1) for guiding the
cabin along the rails and an arrangement for carrying out weight balancing in the event of eccentric loading of the cabin with a hydraulic balancing
system (6) with which weight balancing is possible by displacing a liquid.. AN Independent claim is also included for the following: (a) a weight
balancing method for elevator cabins.

Abstract (de)
Aufzugskabine (1) zur vertikalen Bewegung in einem Aufzugsschacht (9), der vertikal angeordnete Führungsschienen (4) aufweist. Die
Aufzugskabine (1) umfasst federgelagerte Rollen (3.1 - 3.4), um die Aufzugskabine (1) entlang der Führungsschienen (4) zu führen. Es ist ein
hydraulisches Ausgleichssystem (6) vorgesehen, um bei einer exzentrischen Beladung (2) der Aufzugskabine (1) einen Gewichtsausgleich
vornehmen zu können. <IMAGE>
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